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§ 53 Information från konsumentrådgivningen 

Beskrivning av ärendet 
Malin Brandt Smedberg och Annika Wilow Sundh informerar om 
konsumentrådgivningens verksamhet. De arbetar som konsumentrådgivare 
för Jönköping, Vaggeryd, Mullsjö och Habo kommuner.  

Det finns ca 40 lagar som knyter an till konsumenters rättsskydd, och 
konsumentrådgivningens uppgift är att ge hjälp och stöttning med 
utgångspunkt i dessa olika lagar. I huvudsak ägnar de sig åt utredningar, 
tvistelösningar, medling och hjälper till med ärenden till allmänna 
reklamationsnämnden. De vanligaste frågorna rör bostadsområdet (till 
exempel hantverkstjänster), fordonsköp och telekomtjänster. Just nu är det 
mycket frågor kring elavtal, solceller och bedrägerier.  

Ett bra första steg är att som konsument vända sig till en nationell tjänst 
som heter Hallå konsument. Om inte det räcker till kan 
konsumentrådgivningen ge fördjupad rådgivning.  

Ordföranden tackar för informationen.   

_____  
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§ 54 Information om socialförvaltningens verksamhet 

Beskrivning av ärendet 
Socialchef Pernilla Ekstrand berättar om socialförvaltningens verksamhet. 
Socialförvaltningen består av 303 tillsvidareanställda och drygt 200 
timanställda. 

Socialnämndens grunduppdrag är att invånare ska leva ett självständigt liv 
och uppleva hälsa.  

Ett stort arbete har pågått sedan 2018 med heltidsresan. Det har varit en 
stor omställning att gå från en deltidsorganisation till en 
heltidsorganisation, men nu är den genomsnittliga sysselsättningsgraden i 
förvaltningen 94,6 procent, vilket är högre än riksgenomsnittet.  

Tidigare har Habo haft problem med att äldreomsorgen har varit för dyr i 
förhållande till hur mycket den borde kosta, men nu kan man se att den så 
kallade nettokostnadsavvikelsen går åt rätt håll vilket är mycket positivt.  

Framåt ser förvaltningen att när kommunen växer ökar behovet av 
socialförvaltningens verksamheter och när fler bostäder byggs kan fler bo 
kvar i kommunen hela livet. Man ser också att socialförvaltningen får 
utökade, nya och större uppdrag samt att de befintliga verksamheterna ökar 
och där med ett ökat behov av ändamålsenliga lokaler. Det finns också en 
stor kompetensutmaning i att färre personer ska ge stöd till fler.  

Ordföranden tackar för informationen.  

_____  
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§ 55 Ekonomisk uppföljning för tertial 1 2023 
Diarienummer KS23/72 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner den ekonomiska uppföljningen för tertial 
1 2023.  

Beskrivning av ärendet 
Ekonomichef Johan Bokinge redogör för tertialuppföljningen. 
Helårsprognosen för år 2023, per den 30 april, visar ett resultat på 46 
miljoner kronor. Det förväntade överskottet förklaras till största del av att 
prognosen för skatter och bidrag överstiger budget med cirka 12 miljoner 
kronor. 

Nämndernas samlade budgetöverskott, exklusive exploatering, beräknas bli 
9 miljoner kronor. Byggnadsnämnden har under flera år redovisat stora 
överskott jämfört med budget men beräknar 2023 att redovisa ett 
underskott på 0,5 miljoner kronor främst beroende på längre intäkter. 

Barn- och utbildningsnämnden redovisar i prognosen ett budgetöverskott 
på 9 miljoner kronor vilket främst förklaras av färre barn och elever i 
verksamheten än budgeterat.  

Det bedöms att fullmäktiges samtliga fyra finansiella mål för god 
ekonomisk hushållning nås för helåret 2023. 

Investeringsnivån är mycket hög, den nuvarande prognosen pekar på 
investeringsutgifter på nära 365 miljoner kronor.  

Ekonomichefen redogör för avvikelser i förhållande till kommunens 
finanspolicy. Avvikelserna kan åtgärdas under innevarande år i samband 
med låneomsättning och nyupplåning. 

_____  
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§ 56 Tilläggsbudget för inredning i idrottshallen på 
Kärnekulla 
Diarienummer KS23/199 

Beslut 
Kommunfullmäktige tillskjuter 1 752 500 kronor till fritids- och 
kulturnämndens investeringsbudget för 2023 för inköp av inredning, 
möblemang, idrottsutrustning samt övriga omkostnader till idrottshallen på 
Kärnekulla. 

Beskrivning av ärendet 
Byggnationen av ”Kärnekullahallen” är på god väg och arbete avseende 
inredning av hallen behöver påbörjas. Då fritids- och kulturförvaltningen 
kommer att vara förste hyresgäst vid denna byggnad faller det också i stor 
utsträckning på förvaltningen att inreda ytorna. Inköp av inredning och 
utrustning som behövs för att kunna ta hallen fullt i bruk beräknas kosta 
totalt ca 1,3 miljoner kronor. För att inte skapa fördröjningar som påverkar 
möjligheterna att börja nyttja hallen, ser fritids- och kulturförvaltningen att 
arbetet med upphandling och inköp behöver påbörjas under innevarande år. 
Förvaltningen har genomfört en prioritering av inköpen för att tydliggöra 
behoven i tid med tillhörande summor. 
 
Inköp som behöver göras under 2023 för att kunna ta hallen i bruk så snart 
det är möjligt är dels idrottsutrustning som till exempel målburar, stolpar 
och nät och dels inredning och utrustning i kök, lärarrum/domarrum, 
vaktmästeri och förråd.  

I budget för 2023 finns inga medel avsatta för detta. Fritids- och 
kulturnämnden äskar om tillläggsbudget under året uppgående till 902 500 
kronor för inköp av inredning, möbleman, idrottsutrustning samt övriga 
omkostnader. 

Vidare beslutar fritids-och kulturnämnden att medel för inköp av 
återstående inredning och utrusning tas med i budget för 2024 och 2025 
där kostnaden för täckgolvet läggs med i budgeten för 2024 (FK 2023-04-
18 § 22). 

Under arbetsutskottets sammanträde framkommer att den totala kostnaden 
för inventarier i idrottshallen uppgår till 1 752 500 kronor.  

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att tillskjuta 1 752 500 
kronor till fritids- och kulturnämndens investeringsbudget för 2023 för 
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inköp av inredning, möblemang, idrottsutrustning samt övriga 
omkostnader till idrottshallen på Kärnekulla (KS 2023-05-31 § 74). 

Kommunfullmäktiges behandling 
Henrik Esbjörnsson (M) och Morgan Malmborg (HD) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

_____ 

Beslutet skickas till 
Fritids- och kulturnämnden 
Ekonomichef  
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§ 57 Exploateringsavtal för Stormagärdet, del av
Bränninge 3:20, Habo tätort 
Diarienummer KS23/198 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner exploateringsavtalet för del av Bränninge 
3:20. 

Reservationer 
Olle Moln Teike, Mari Larsson, Joakim Lindblom, Mikael Zander och 
Beata Zander från Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet.  

Beskrivning av ärendet 
Detaljplaneförslaget för del av Bränninge 3:20 har varit utskickat 
på samråd under perioden 14 januari - 21 februari 2022. Planen har 
därefter reviderats och var under perioden 3 oktober – 7 november 
2022 utställt för granskning. Byggnadsnämnden 
förväntas godkänna detaljplanen den 25 maj 2023. När sedan 
exploateringsavtalet vunnit laga kraft är det kommunfullmäktige som antar 
detaljplanen. 

Syftet med detaljplanen är att pröva möjligheten att planlägga för bostäder 
och skola samt förskola med tillhörande gator, gång- och cykelvägar. 
Syftet är även att pröva bebyggelsens omfattning och utformning. Detta för 
att uppnå en lämplig exploateringsgrad som är tillräckligt hög för att ta 
tillvara på platsens strategiska läge i Habo, men samtidigt är väl anpassad 
till närliggande befintlig bebyggelse och miljö. Detaljplanen möjliggör för 
byggnation av cirka 300 bostäder fördelat på småhus och 
flerbostadshus inom del av fastigheten Bränninge 3:20. Innan beslut om 
antagande av detaljplanen behöver ett beslut om exploateringsavtal fattas. 

Syftet med exploateringsavtalet är att reglera förutsättningarna för 
byggnation inom exploateringsområdet och att reglera kostnader och 
genomförande för anslutning av vatten, spillvatten och dagvatten 
från exploateringsområdet till kommunal anläggning. Avtalet reglerar även 
genomförande för utbyggnad av allmän platsmark såsom gata, gång- och 
cykelvägar, park- och lekområde och trädplantering samt förutsättningarna 
för fastighetsbildning, marköverlåtelser och övriga genomförandevillkor. 

Kommunstyrelsen föreslår att exploateringsavtalet för del av Bränninge 
3:20 godkänns (KS 2023-05-31 § 76). 
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Kommunfullmäktiges behandling 
Olle Moln Teike (SD) säger att Sverigedemokraterna gick till val på att 
inte mer jordbruksmark ska exploateras och yrkar därför avslag till 
kommunstyrelsens förslag.   

Anders Rickman (L) säger att det är viktigt att kommunen följer den 
översiktsplan som finns men att man i kommande översiktsplaner behöver 
vara varsamma med jordbruksmarken. Anders Rickman yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag, dels kommunstyrelsens förslag 
om att godkänna exploateringsavtalet och dels Olle Moln Teikes förslag 
om att det inte ska godkännas.  

Ordföranden ställer proposition på de båda förslagen och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att godkänna exploateringsavtalet.  

_____  
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§ 58 VA-plan - huvuddokument, antagande 
Diarienummer KS21/103 

Beslut 
Kommunfullmäktige antar VA-plan -  huvuddokument. 

Beskrivning av ärendet 
VA-planen är ett styrande dokument på kommunövergripande nivå som 
beskriver hur en klimatanpassad, långsiktig och hållbar vattenförsörjning 
och avloppshantering ska ordnas i hela kommunen, det vill säga inom och 
utanför kommunala verksamhetsområdet. Långsiktig och hållbar VA-
planering är en grundförutsättning för samhället så att trygg och hälsosam 
dricksvattenförsörjning säkerställs för invånare, verksamhetsutövare och 
besökare i kommunen. En fungerande hantering av avloppsvatten och 
dagvatten är en nödvändighet för att bevara vattendrag och sjöar och skapa 
goda livsmiljöer för människor.  

VA-plan (huvuddokumentet) ger en sammanställning av alla delar i VA-
planen och redovisar hur dess hållbara och långsiktiga planering ser ut. 
VA-planen i sin helhet består av Nulägesbeskrivning, Vision och strategi 
2030, VA-plan (huvuddokumentet) samt fem mer detaljerade delplaner 
som utgör stöd i tjänstepersoners arbete. De fem delplanerna är 
Dagvattenplanen, Drift-, underhåll- och förnyelseplan, Plan för enskilda 
anläggningar, Vattenförsörjningsplan samt Utbyggnadsplan.  

Arbetet med att ta fram VA-planen har skett stegvis och i nära samspel 
med översiktsplanen för att möta kommunens eget behov av underlag för 
utveckling. Framtagande av dokument har skett genom 
förvaltningsövergripande samarbete så att klimatanpassad 
vattenförsörjning går hand i hand med samhällsutveckling samt miljö- och 
hälsomässig nytta. VA-planen blir också ett redskap att uppfylla en rad av 
de krav som ställs genom lagstiftning, myndighetsbeslut och miljömål.  

_____  
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§ 59 Ansvarig nämnd för tillsyn av mottagning av avfall 
från fritidsbåtar 
Diarienummer KS23/195 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att utse miljönämnden till ansvarig nämnd 
för tillsyn enligt transportstyrelsens föreskrifter om mottagning av avfall 
från fritidsbåtar samt att det förs in i miljönämndens reglemente.  

Beskrivning av ärendet 
Transportstyrelsen har tidigare varit ansvarig för tillsyn av 
avfallsmottagningen i såväl fritidsbåtshamnar som industrihamnar, 
handelshamnar och fiskehamnar. Tillsynen av fritidsbåtshamnar övergår 
den 1 maj 2023, genom ändringar i Lag (1980:424) om åtgärder mot 
förorening från fartyg, till kommunal verksamhet. 

Krav på avfallshantering fanns sedan tidigare, men genom 3 kap. 12 § 
förordningen (1980:789) om åtgärder mot förorening från fartyg har detta 
ändrats och nu är fritidsbåtshamnar skyldiga att ha en godkänd 
avfallshanteringsplan. Vilka krav som ställs på hamnarna framgår av den 
nya föreskriften TSFS 2023:12. 

Tillsynsmyndighet blir kommunerna istället för Transportstyrelsen vilka i 
sin tur blir tillsynsvägledande. 

De krav som kommer ställas genom de nya föreskrifterna är bland annat att 
fritidsbåtshamnar med minst 25 båtplatser ska ha en mottagningsanordning 
där avfallet kan lämnas i olika fraktioner. Det ska också finnas en 
avfallshanteringsplan som är godkänd av kommunen. 

Kraven börjar gälla direkt från den 1/5 2023. Från 1/1 2024 införs 
sanktionsavgifter som ska påföras fritidsbåtshamnar som inte följer 
reglerna, detta i enlighet med förordningen (1980:789). 

Miljönämnden föreslår kommunfullmäktige att lägga tillsynen enligt 
transportstyrelsens föreskrifter om mottagning av avfall från fritidsbåtar på 
miljönämnden (MN 2023-05-04 § 21). 

_____ 

Beslutet skickas till 
Miljönämnden  
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§ 60 Årsredovisning och revisionsberättelse 2022 för 
Samordningsförbundet Södra Vätterbygden 
Diarienummer KS23/156 

Beslut 
Kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för styrelsen för 
Samordningsförbundet Södra Vätterbygden gällande verksamhetsåret 
2022. 

Hans Jarstig (KD) och Nicklas Gustavsson (S) anmäler jäv och deltar ej i 
beslutet. 

Beskrivning av ärendet 
Samordningsförbundet Södra Vätterbygden är en fristående juridisk 
organisation med Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen, Region 
Jönköpings län och kommunerna Habo, Jönköping, Mullsjö och Vaggeryd 
som medlemmar. Förbundet bildades 2007 och består av en styrelse och en 
beredningsgrupp som utses av medlemmarna samt ett kansli. Målgruppen 
för den finansiella samordningen är personer i förvärvsaktiv ålder (16-64 
år) som är i behov av samordnade rehabiliteringsinsatser och som uppbär 
offentlig försörjning. Prioriterade målgrupper är unga vuxna (18-29 år) 
med diffus eller komplex problematik och nyanlända med behov av 
samordnad rehabilitering. 

Årsredovisning med bokslut 2022 har tillsammans med revisionsberättelse 
och tillhörande revisionsbiträdesrapport översänts till respektive huvudman 
som var för sig ska pröva frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för 
verksamhetsåret. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Samordningsförbundet Södra Vätterbygden  
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§ 61 Årsredovisning 2022 kommunalförbundet 
Mediacenter Jönköpings län 
Diarienummer KS23/144 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisningen för Mediacenter 
avseende år 2022 samt beviljar direktionen i kommunalförbundet 
Mediacenter Jönköpings län ansvarsfrihet för år 2022. 

Olle Moln Teike (SD) anmäler jäv och deltar inte i beslutet. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunalförbundet Mediacenter i Jönköpings län ägs gemensamt av 
länets alla kommuner. Huvuduppdraget är att samordna och ge service åt 
länets kommuner inom områdena Film och Media, AV-utrustning och 
elektronik samt vara ett stöd för länets kommuner inom IKT-pedagogik 
(information, kommunikation, teknik). 

Mediacenter har översänt årsredovisning, revisionsberättelse med mera för 
år 2022 med begäran om att kommunfullmäktige godkänner 
årsredovisningen samt beviljar direktionen ansvarsfrihet för år 2022. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Mediacenter Jönköpings län  
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§ 62 Val av nämndemän 2024-2027 
Diarienummer KS23/113 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att för perioden 2024-01-01–2027-12-31 utse 
följande personer till nämndemän vid Jönköpings tingsrätt:  

Peter Olofsson, Soluppgången 2, 566 35 Habo 
Eva Johansson, Gullskog Sandbacken 1, 566 92 Habo 
Ulf Bertils, Västerlid 2, 566 91 Habo 
Karl-Fredrik Anner, Slåttergatan 49, 566 37 Habo 
Christina Källström, Skeppslyktan 3, 566 35 Habo 
Mari Larsson, Furusjö Skogsvägen 8, 566 91 Habo 

Beskrivning av ärendet 
Habo kommun har att välja sex nämndemän till Jönköpings tingsrätt. Att 
vara nämndeman är ett opolitiskt uppdrag, men det är partierna som 
nominerar och kommunfullmäktige som väljer nämndemän. 

Ärendet har behandlats av valberedningen som föreslår att Peter Olofsson, 
Eva Johansson, Ulf Bertills, Karl-Fredrik Anner, Christina Källström och 
Mari Larsson utses till nämndemän (VB 2023-05-30 § 4).  

Kommunfullmäktiges behandling 
Olle Moln Teike (SD) yrkar bifall till valberedningens förslag.  

_____  
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§ 63 Avsägelse från uppdrag som nämndeman 
Diarienummer KS22/340 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner avsägelsen.  

Beskrivning av ärendet 
Marie-Louise Johansson har avsagt sig uppdraget som nämndeman från 
och med 1 juli 2023. Då endast 6 månader återstår av mandatperioden har 
kontakt tagits med Tingsrätten som meddelar att kommunen ej behöver 
göra något fyllnadsval för återstående tid av mandatperioden.  

_____ 

Beslutet skickas till 
Marie-Louise Johansson 
Jönköpings tingsrätt  
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§ 64 Avsägelse och fyllnadsval kommunstyrelsen 
Diarienummer KS22/340 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner avsägelsen från Karl-Fredrik Anner och 
beslutar att för återstående tid av mandatperioden fram till den 31 
december 2026 till ny ledamot i kommunstyrelsen utse Tomas Brusberg, 
Morkullegatan 14, 566 33 Habo, samt att till ny ersättare utse Nicklas 
Gustavsson, Lärkgatan 2A, 566 34 Habo. 

Beskrivning av ärendet 
Karl-Fredrik Anner (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot i 
kommunstyrelsen varför en ny ledamot ska utses.  

Thomas Gustavsson (S) föreslår att Tomas Brusberg utses till ny ledamot i 
kommunstyrelsen. Eftersom Tomas Brusberg är ersättare behöver därmed 
även en ny ersättare utses och förslaget är att Nicklas Gustavsson utses till 
ny ersättare.  

_____ 

Beslutet skickas till 
Tomas Brusberg 
Karl-Fredrik Anner 
Nicklas Gustavsson 
Kommunstyrelsen 
HR-administratör  
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§ 65 Rapportering av ej verkställda beslut 
Diarienummer KS23/177 

Beslut 
Informationen läggs till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 
Socialnämnden har för första kvartalet 2023 rapporterat till Inspektionen 
för vård och omsorg (IVO) om fyra gynnande beslut enligt 4 kap 1 § 
socialtjänstlagen samt tre beslut enligt 9 § LSS som ej verkställts inom tre 
månader från beslutsdatum. 

_____  
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§ 66 Interpellation till socialnämndens ordförande om 
trygghet och säkerhet för äldre 
Diarienummer KS23/214 

Beskrivning av ärendet 
Morgan Malmborg (HD) har lämnat in en interpellation till 
socialnämndens ordförande Hans Jarstig (KD) angående trygghet och 
säkerhet för äldre, med anledning av en incident på äldreboendet, och ställt 
följande frågor: 

• Vilka åtgärder har vidtagits för att händelsen inte ska upprepas? 
• Utförs några språktester innan personal i vården får anställning. 

Hur går det till i så fall och vem utför det? 
• Hur ser bemanningsläget inom vården ut inför semesterperioden? 
• Vilka kvalifikationer kräver socialnämnden för semestervikarier på 

särskilt boende, korttidsboendet och hemtjänsten? 
Se bilaga 1. 

Hans Jarstig svarar att utredning har gjorts och även rapportering till 
Inspektionen för vård och omsorg. Språktester genomförs, det får alla 
timvikarier göra oavsett nationalitet.  

Bemanningsläget inför sommaren är tufft i hela länet men Habo har lyckats 
utan att behöva kalla in ordinarie personal. Vad gäller kvalifikationerna 
måste man har fyllt 16 år och genomgått de tester som krävs. Se bilaga 2. 

  

_____  
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§ 67 Motion om att införa dialoger/möten mellan 
skolelever och lokalpolitiker 
Diarienummer KS23/223 

Beslut 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen. 

Beskrivning av ärendet 
Maria Arwidson (MP), Gunnar Pettersson (S) och Lena Danås (V) har 
lämnat in en motion om att införa dialoger/möten mellan skolelever och 
lokalpolitiker och föreslår att barn- och utbildningsförvaltningen får i 
uppdrag att undersöka möjligheten att låta skolelever och lokalpolitiker 
träffa varandra i större omfattning än vad som sker nu. Detta för att skapa 
en livskraftig och givande dialog dem emellan. Se bilaga 3. 

_____  
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§ 68 Medborgarförslag om skateboardpark 
Diarienummer KS23/201 

Beslut 
Medborgarförslaget översänds till fritids- och kulturnämnden för beslut. 

Beskrivning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit med förslag att bygga en 
skateboardpark/yta som kan användas av kickbike-, bmx-, inlines- och 
skateboardåkare. Se bilaga 4.  

_____ 

Beslutet skickas till 
Fritids- och kulturnämnden 
Förslagsställaren  
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§ 69 Medborgarförslag om upprustning av 
badstränderna i Domsand och Baskarp 
Diarienummer KS23/216 

Beslut 
Medborgarförslaget översänds till fritids- och kulturnämnden för beslut.  

Beskrivning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit med förslag om upprustning av 
badstränderna i Domsand och Baskarp, med bland annat toaletter, enkla 
omklädningsutrymmen, bänkar att sitta på och grillplatser. Se bilaga 5. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Fritids- och kulturnämnden 
Förslagsställaren 
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Bilaga 1 
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Bilaga 2 
 

2023-06-09 

Svar på interpellation från Morgan Malmborg (HD) om tryggheten och säkerheten för våra äldre. 

Fråga 1) Vilka åtgärder har vidtagits? 

Svar: Först och främst vill jag meddela att jag inte går in och diskuterar enskilda 
ärenden. Men socialnämnden är skyldig att rapportera, utreda och anmäla 
påtaglig risk för allvarligt missförhållanden och allvarligt missförhållande till 
Inspektionen för Vård och Omsorg (IVO). Socialnämnden blev informerad av vår 
MAS den 24 maj och det finns möjlighet att läsa utredningen. 

Fråga 2) Utför några språktester innan personal i vården får anställning. Hur går det till 
och vem utför detta? 

Svar: Ja, det genomförs en test när socialnämnden anställer timvikarier, den får 
alla göra oavsett nationalitet. Det är en läsförståelsetest, man får läsa en 
genomförandeplan på en fiktiv brukare och svara skriftligt på frågor om hur 
brukaren önskar sin hjälp utförd och vilka hjälpbehov den enskilde har. 

Fråga 3) Hur ser bemanningsläget inom vården ut inför semesterperioden? 

Svar: Habo kommun är inget undantag. Liksom i övriga länet och i riket finns det 
utmaningar med vikarier inom kommunala verksamheter och regionala. Vår 
förvaltning arbetar aktivt med detta. Glädjande är att det ser mycket positivt ut 
och man har under vissa perioder säkrat upp för eventuell sjukskrivning. I 
dagsläget har man inte behövt ”kalla in” ordinarie personal. Vad jag fått till mig 
har vi i Habo lyckats bättre än många andra kommuner i länet.  

Ett stort problem för oss i Habo är turtätheten på JLT under helgerna vilket 
innebär att sökande från Jönköping har svårt att ta sig till Habo före klockan 
08.00. Men denna fråga måste vi arbeta med i andra kanaler. 

Fråga 4) Vilka kvalifikationer kräver socialnämnden för semestervikarier på SÄBO, 
korttidsboendet och hemtjänsten? 

Svar: Man måste fyllt 16 år, ha sunt förnuft och genomgått de tester som 
kommunen utför vid varje rekrytering. Givetvis är det ett extra plus om vikarien 
har någon form av vårdutbildning eller studerar inom vård och omsorg. 

 

Hans Jarstig (KD) 

Kommunalråd och ordförande i socialnämnden 
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Bilaga 3 
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Bilaga 4 
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